
 
 

Referat af Bestyrelsesmøde tirsdag den 12. februar 2019 

Til stede var: Pernille Alberg, Anders Thorborg Mørk, John Stilbo, Kim Klarskov Sjælland, Bettina Vendelbo 

 og Ena Andersen. 

1. Referat 

a. Godkendt 

2. Økonomi 

a. Der er lige nu 2 restancer på manglende betaling af kontingent til grundejerforeningen. 

b. Bestyrelsen afventer om der kommer forslag ind til genralforsamlingen fra medlemmer af 

Grundejerforeningen. 

c. Bestyrelsen drøftede NewSec i forhold til deres arbejde. 

  

3. Vedligeholdelses- og udviklingsplan for ejerforeningen  

a. Intet at berette. 

 

4. Fællesareal 

a. Bestyrelsen har bedt AL-Entreprise om at finde og gennemgå alle af grundejerforeningens 

regnvandskloakker – for at sikre at tilstanden er OK. 

b. Juletræer bliver fjernet inden for de kommende uger. 

 

5. Udvalg 

a. SOL-udvalg: 

i. Majbritt Volff Larsen er trådt ud af udvalget. 

b. Hjemmeside 

i. Er blevet opdateret med de nyeste vedtægter. 

 

6. Generalforsamling 

a. Der er generalforsamling på Nivå Skole Syd i Tigersalen den 15. maj kl. 19.00. 

b. Bestyrelsens beretning blev gennemgået. 

 

7. Henvendelser til Grundejerforeningen 

a. Alle henvendelser besvares inden for nærmeste fremtid. 

 

8. Eventuelt 

a. Bestyrelsen gennemgik forretningsordnen. Denne bliver godkendt på næstkommende 

bestyrelsesmøde 

 

9. Næste møde 

a. Næste møde er den 26. marts 2019 


